

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

June 15, 2014

7/06 (日) 上午 10:00, 我們將在美麗的 Seward State Park 舉行野外聯合禮拜, 聚會後午餐 pot luck, 請大家各準備一道拿手菜。請利用這次福音外展的特別聚會, 儘量邀請慕道朋友來參加。Seward State Park 地址: 5895 Lake Washington Blvd Seattle WA at shelter # 3, 行車路線圖和公園地圖會在 6/22 的主日提供給大家。需要搭乘教會交通車的, 因為交通車座位有限, 請在 6/22 日前儘早向明豐執事登記。

[關懷組 - 禱告室 Prayer Corner]: 為教會事工及兄姐身心靈的需要, 關懷組成立 Prayer Corner. 若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai, Karin, 純卉姐, 洪雪姐, 秀蘭姐, 敬鳳姐. 會堂外設有代禱箱, 歡迎兄姐使用, 同工將為您祈禱。

[關懷組 - 肢體關懷]:

請繼續為有病痛的兄姊康復代禱: 敏珠姐, 黃麗華姊, 吳文雄牧師, 劉牧師娘、柏齡兄、彩玉姐等, 並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱: 明莉姊的婆婆、幸蒔姊的母親、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親, 普凱兄的母親求主施恩醫治, 早日恢復健康。

[南區 outreach]: 請兄繼續為開拓南區福音查經班來關心和代禱。

[以利亞團契 Waymaker]: 感謝 Waymaker 家庭提供聚會及聚餐場所, 輪流帶領查經及每日的靈修分享. 72 週讀完聖經的課程將在本月底進入尾聲. 七月及八月查經聚會時間改在星期四晚上 @ 7pm Kai & Elise 府上, 鼓勵大家可在星期五及週末舉行福恩性查經或其它福音擴展事工及參與其他團契聚會. 六月聚會地點: Jimmy & Tina 府上, Fridays @ 7:30pm. 7 2 週查經: Shih-Ku 主理, 福音查經 - 馬可福音: Kai 主理。

[兒童主日學事工]: 兒童主日時間為主日上午 10 點至 11 點半: 設有幼兒班 (1~2 歲); 學前班 (3~5 歲); 小學低年級班 (一至三年級); 小學高年級班 (四至六年級)。下午 12 點至 1 點 15 分: 兒童敬拜、幼兒及學前兒童合班。歡迎各位家長帶孩子參加我們的兒童主日學。兒童主日學需要願意服事的兄姐加入老師同工的團隊。詳情請洽兒童主日學校長朱蕙姐。

請兄姐為以下兒童主日學需求代禱：（1）求神預備能帶幼兒班的老師和 TA；（2）求神帶領更多的家庭和慕道友家庭參加兒童主日學；（3）小學部班級學生人數很少，求主親自壯大這些班級；（4）由於疲憊，幼兒在午餐後上課對孩子和老師都是極大的挑戰，求從神來的愛與智慧，讓我們能提供最好的環境並教導好祂的孩子。

There is joint outdoor service on 7/06 10am at Seward State Park. After service , we will have pot luck for lunch, please prepare one dish to share.

Please take this special service as gospel outreach opportunity and invite friends ; seekers to attend our service.

Seward State Park address:5895 Lake Washington Blvd Seattle WA at shelter # 3
Map and driving direction will be provided next Sunday.

[SFCC Caring – Prayer Corner]: Due to ministry & personal needs and burdens, SFCC Caring has started Prayer Corner “to pray for” and “to pray with” anyone who’s in need. Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong. There’s also a prayer box in the hallway for anyone to submit their prayer request. Coworkers will pray for you.

[SFCC Caring - Prayer Requests]:

• Please continue to pray for brothers and sisters who are recovering from illness especially, “Auntie Sache”, Mrs. Chiou, Pastor Wu (Taiwan), Mrs. Joshua Liu (Japan), Brother James Huang and our friends & relatives in town or overseas.

[South District Outreach Ministry]: Please continue to pray for this ministry and ask for God’s guidance as we outreach in this region.

[Timothy's NEW seekers group]: Besides the weekly believers Bible study every Friday 7:30pm, Timothy fellowship will start another study group for seekers starting in May. This new seekers group will meet at the same location (usually at church or friends' house) as the weekly believers bible study group. If you know any seeker friends who are young professionals or graduate students, please help to invite and contact Nan-Hsun for details.

[Waymaker Fellowship]: Thank you to Waymaker families who have volunteered their houses for meetings, shared daily devotion on Facebook and led weekly Bible study. We will be done with 72 weeks Bible Reading Plan at the end of June.

Waymakers are encouraged to be involved in seeker bible study and other gospel sharing events / fellowship. Meeting Location in June: Jimmy & Tina’s home. 72 weeks bible reading – led by Shih-Ku. Seeker’s Bible study – Gospel of Mark – led by Kai. For July & August, Waymakers will meet on Thursday night, 7pm @ Kai & Elise’s house.

[Children Sunday School Ministry]: Current Children Sunday School (CSS) schedule is Sunday 10:00AM to 11:30AM : Toddler Class (1~2 yr.); Preschooler Class (3~5 yr.) ; Lower Elementary (G1-G3) ; Upper Elementary (G4-G6) . 12:00PM thru 1:15PM : Children Worship and Kids program. Parents are

welcomed to bring their children to the Sunday School. CSS is in great need of more volunteer teachers to join the team. Please contact CSS Principal Willa.

CSS has several prayer requests: (1) For provision of Teachers and Teaching Assistants in the Toddler Class. (2) For more children enrolling in the CSS from new families of seekers/believers. (3) For the challenge and continuation of elementary school class due to lack of students. (4) For the wisdom and loving spirit of the teachers in leading the afternoon toddler class when usually toddlers are tired and not able to concentrate in the class.

聖工分擔

崇拜組(Worship)	本週 (6/15)	本週 (6/15)	下週 (6/22)	下週 (6/22)
	10AM	12PM	10AM	12PM
司會 MC	林炯榕	Matt	林炯榕	
敬拜讚美 Worship	邱幸詩	Matt	聖歌隊	Tom
講道 Speaker	鄭溢恩牧師	Pastor Ian	鄭溢恩牧師	Pastor Jim
司琴 Pianist/Guitarist	朱媽媽	Vivian Su	朱媽媽	David / Eric
招待 Usher	周純卉/ 李淑貞	Joyce Huang / Scott	周純卉/ 李淑貞	Sharon / Zelina
司獻 (收) Offering	周純卉/ 李淑貞	Joyce Huang / Scott	周純卉/ 李淑貞	Sharon / Zelina
司獻 (記) Offering	李玉娟/ 郭芄圻	Tom	李玉娟/ 郭芄圻	Tom
影音 A/V Tech	張正育/ 馬炳彬	Andy/ Brian	張正育/ 馬炳彬	Andy / Brian
華語翻譯	蕊芬師母		蕊芬師母	
英語翻譯	楊士谷		楊士谷	

服事組(Serving)	本週 (6/15)	下週 (6/22)
獻花 Flowers	張敏珠	Judy
交通車 Rides	顏智美	顏智美
洗米 Rice	李時英	李時英
總務 Kitchen	陳秀蘭	洪雪
拿菜 Lunch Pick Up	御膳	御膳
送餐盤 Tray Return	御膳	御膳
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	TM: 扎根小組 EM: TOFU+FF	TM: 扎根小組 EM: College
男廁所 Men's Restroom	居振	Tim
女廁所 Women's Restroom	劉秋丹	劉秋丹

兒童主日學 Children Sunday School

		June
10:00~11:30	高年級 G4-G6	Zelina
	低年級 G1-G3	Sharon Ma
	學前 3yr-K	Amy Yang / Vivian
	幼兒 1~2 歲 提供閉路禮拜影像 10:30 ~ 11:15 Class	Willa (6/15 Yu-Chi)
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship	Scott
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program	Willa (6/15 Riana)
上週 Last Sunday 5/18	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	91	\$ 5449.00
英語堂 English	56	Light House Designed \$200 \$149.00

主日學參加參加人數 Sunday School Attendants		禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants	
台語成人 Taiwanese Adult	23	週二教會 Tues. Church	6
英語成人 English Adult		週三東區 Wed. Eastside	13
青少年 Youth		主日早上英語 Sunday EM	4
兒童 Children (AM)	14	總人次 Total	23
兒童 Children (PM)	9	下週目標 Next week goal :	30
總人次 Total		主日早上台語 Sunday TM	26

第一堂台語
主日禮拜程序

Order of Worship –First Service Taiwanese

主後 2014 年 6 月 15 日
2014

June 15,

- | | | |
|---|-------------------------------|-------|
| ➤ | 序樂 | 司琴 |
| ➤ | 宣召 | 黃國樑弟兄 |
| ➤ | 敬拜讚美 | 邱幸蒔 |
| ➤ | 牧禱 | 鄭溢恩牧師 |
| ➤ | 讀經 亞 4:6 | 司會 |
| ➤ | 講道 與聖靈一同工作 | 鄭溢恩牧師 |
| ➤ | 回應詩歌 # 225 我是器具 | 會眾 |
| ➤ | 奉獻 我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 | 會眾 |
| ➤ | 我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具 | |
| ➤ | 歡迎 / 報告 | 司會 |
| ➤ | 頌榮 # 337A | 會眾 |
| ➤ | 祝禱 | 牧師 |
| ➤ | 阿們頌 | 會眾 |
| ➤ | 殿樂 | 司琴 |

日期	講員	講章標題	經文
主題:[工作是一個禮物]			
6/01	鄭溢恩牧師	勞苦才能糊口	創 3:17-19
6/08	鄭溢恩牧師	恩賜、才幹與工作	太 25:14-30
6/15	鄭溢恩牧師	與聖靈一同工作	亞 4:6
6/22	鄭溢恩牧師	失業與受創的上班族	弗 4:1-3
6/29	周天深牧師		

信息大綱 Sermon Outline

題目：「與聖靈一同工作」

經文：撒迦利亞書 4:6

1. 與神同工 *Cooperatio Dei*

a. 人類工作最深層的意義在於人類與神同工

b. 創 2:5

2. 工作(外在)召命 *Vocatio Externa*

a. 外在召命是神要人在世界上事奉神

b. 林前 7:20, 12:31, 14:1,12; 羅 11:25;

3. 靠聖靈行事，彼此服事

a. 加 5:25

b. 彼前 4:10

4. 我的回應

Order of Worship

Second Service English Worship

第二堂 英語主日禮拜程序

主後 2014 年 6 月 15 日

June 15, 2014

- Prelude
- Welcome and Praise
- Offering
- Announcement
- Message “Called to Pray”
- Response Song
- Benediction

Date	Speaker	Topic	Passage
Theme : What is our calling?			
6/01	Pastor Jim	Called to Value Life	Gen 4:1-16
6/08	Pastor Ian	Called to Serve	Exod 8:1
6/15	Pastor Ian	Called to Pray	2 Chr 7:14
6/22	Pastor Jim	Called to Seek Justice	Jer 29:7
6/29	Colin Lewis	Called to Give	Malachi 3:10

Title: "Called to Pray"

Text: 2 Chron. 7:14

1. Realize to Repent (v.14a)

a.

b.

2. Stirred to Strip (v.14b)

a.

b.

3. My response to the truth: